
Protokół Nr XXII / 2016 
z XXII sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 

z dnia 1 grudnia 2016 r. 
 
 

XXII sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym 
w Łańcucie pod przewodnictwem Stanisława Panka, Przewodniczącego Rady Powiatu 
Łańcuckiego. W sesji udział wzięło 16 radnych, co stanowi kworum, wobec 
powyższego Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad i podejmowania uchwał. 
Następnie powitał gości, radnych, Zarząd Powiatu Łańcuckiego oraz pracowników 
Starostwa (lista radnych i gości w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad. 2. 

Ustalenie porządku obrad. 
 

 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia, do którego nie 

zgłoszono żadnych zmian.  
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad.  
3. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

w Łańcucie za rok 2015.  
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Powiatowego Zespołu do Spraw 

Orzekania o Niepełnosprawności w Łańcucie.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2017 roku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2016. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
10. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

11. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
13. Sprawy różne.  
14. Zakończenie. 
 
 
Ad. 3. 

Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Łańcucie za rok 2015. 
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Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Łańcucie 
przedstawił i omówił w formie multimedialnej Roman Poterek Komendant Powiatowy 
Państwowej Straży Pożarnej (informacja w załączeniu do protokołu).  

 
 

Dyskusja  
Radny Jan Magoń mając na uwadze przedstawione sprawozdanie zwrócił się 

z zapytaniem jako reprezentant Gminy Łańcut z czego wynika znaczny wzrost ilości 
pożarów na terenie gminy Łańcut i jak się to kształtuje w poszczególnych wioskach 
gminy Łańcut.  

Pan Komendant odpowiedział, że zwiększona ilość zdarzeń miejscowych na terenie 
miasta i gminy Łańcut wynika ze zwiększonej liczby zdarzeń na drodze nr 4.  

Radny Paweł Skoczowski zwrócił się z zapytaniem odnośnie wzrostu podatku 
VAT na sprzęt pożarniczy i czy w jakiś sposób miało to wpływ na ochotniczą 
i państwową straż pożarną. 

Pan Komendant odpowiedział, że wzrost podatku VAT miał wpływ w pewnym 
sensie na działalność straży pożarnej. Jednak w wyniku przyznania dotacji przez 
Ministerstwo Spraw Wewnętrznych, a rozdzielanej przez Zarząd Główny Państwowej 
Straży Pożarnej znacznie wspomógł zakup sprzętu dla jednostek Powiatu 
Łańcuckiego.  

Poinformował, że planowana jest jeszcze jedna dotacja dla Straży Pożarnej ze 
środków ubezpieczeniowych. Pozyskane pieniądze zostaną przeznaczone na zakup 
samochodów oraz na osobiste wyposażenie strażaka.  

 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki w imieniu Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

podziękował panu Komendantowi za bardzo dobrą współpracę, za dbałość 
o nieruchomości oraz za nowy, sprawny sprzęt pożarniczy. Odnośnie nieruchomości 
stwierdził, że w niewykorzystanym budynku straży pożarnej mieści się „Ognik”, jak 
też Zarząd Dróg Powiatowych oraz Zarządzanie Kryzysowe. Razem wszystko to 
dobrze funkcjonuje. Pan Starosta podkreślił otwartość pana Komendanta i coroczne 
angażowanie się w Szlachetną Paczkę.  

 
Pan Przewodniczący w imieniu Rady Powiatu podziękował panu Komendantowi za 

dobrą pracę wraz z całą komendą, za współpracę ze strażakami ochotnikami, którą 
należy jeszcze doskonalić i zacieśniać. Podziękował za opiekę i dbanie 
o bezpieczeństwo dla 80 – tysięcznej społeczności powiatu.  

 
Pan Komendant dodał, że została podjęta decyzja w 2016 r. o udostępnieniu dwóch 

pomieszczeń na cel związany z działalnością Zarządu Oddziału Powiatowego. Dodał, 
też, że jest zgoda na prośbę ZDP na to, aby w trudnych zimowych warunkach 
wirnikowy ciągnik stał na placu wewnętrznym straży. Ponadto poinformował na temat 
pisma od Komendanta Głównego odnośnie nawiązania ścisłej współpracy 
z samorządowymi jednostkami terytorialnymi odnośnie wsparcia w okresie zimowym 
państwowej i ochotniczej straży pożarnej w postaci dostarczania gorących napojów 
oraz pomocy medycznej w stanie zagrożenia życia na nieprzejezdnych szlakach 
drogowych i kolejowych.  
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Ad. 4. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Powiatowego Zespołu do 

Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Łańcucie.  
 

 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Jadwiga Cwynar Dyrektor Powiatowego 

Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Łańcucie.  
Poinformowała, że zmienia się statut Powiatowego Zespołu ds. Orzekania 

o Niepełnosprawności w Łańcucie. Zmiana dotyczy paragrafu 8 poprzez dodanie 
zapisu pkt. 2), że działalność Zespołu finansowana jest z budżetu jednostek samorządu 
terytorialnego. Spowodowane jest to tym, że za karty parkingowe jest pobierana 
opłata. 95% z tej kwoty odprowadzona jest do budżetu państwa, a 5% zostaje 
przekazane do starostwa. Zgodnie z ustawą Zespół może ubiegać się przekazanie tej 
kwoty na działalność zespołu.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej. 
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych jednogłośnie (stan radnych 
wynosi 16 osób). Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad 
stwierdził, że Uchwała Nr XXII / 133 / 2016 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie 
uchwalenia statutu Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności 
w Łańcucie o została podjęta (uchwała w załączeniu).  
 
 
Ad. 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości.  

 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 

Administracyno – Gospodarczego. 
Poinformował, że Gmina Czarna podjęła uchwałę o przekazaniu powiatowi w formie 
darowizny dwóch działek, które są niezbędne do poszerzenia istniejącej drogi 
powiatowej w miejscowości Krzemienica. Jedna działka jest o powierzchni 32 m2, 
a druga o powierzchni niecałe 0,04 ha. Działki zostały wycenione na podstawie 
protokołu uzgodnień na kwotę 125 zł oraz 1571 zł. Kosztem po stronie powiatu będzie 
pokrycie kosztu aktu notarialnego oraz wpisów do ksiąg wieczystych.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów.  
 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych, jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
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Nr XXII / 134 / 2016 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie wyrażenia zgody na 
przyjęcie darowizny nieruchomości została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 6. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2017 roku. 
  

 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Robert Szajnar z Wydziału Edukacji i Spraw 

Społecznych.  
Poinformował, że projekt uchwały dotyczy czasu pracy aptek na terenie powiatu 

łańcuckiego w 2017 r. i został przygotowany w oparciu o zgłoszenia dokonane przez 
apteki z terenu powiatu oraz pozytywnie zaopiniowany przez wójtów gmin powiatu 
łańcuckiego oraz burmistrza miasta Łańcuta, a także przez samorząd aptekarki.  

 
Następnie Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go 

pod głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych jednogłośnie. Na 
podstawie wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXII / 135 / 2016 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie ustalenia rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2017 roku została 
podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 7. 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Podkarpackiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Edyta Urban specjalista z Biura Pionu 
Ochrony Spraw Obronnych i Zarządzania Kryzysowego.  

Poinformowała, że podjęcie uchwały związane jest z przeprowadzeniem w 2017 
roku na terenie powiatu łańcuckiego kwalifikacji wojskowej. Porozumienie, jakie 
zostanie podpisane pomiędzy powiatem łańcuckim a Wojewodą Podkarpackim wyraża 
wolę przejęcia tych zadań rządowych oraz reguluje wzajemne rozliczenia finansowe. 
Rozliczenie tegorocznej kwalifikacji wojskowej odbyło się bez problemów.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXII / 136 / 2016 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie przyjęcia od Wojewody 
Podkarpackiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej została podjęta 
(uchwała w załączeniu).  
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Ad. 8. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2016. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu 
w Łańcucie.  

Poinformował, że w projekcie uchwały zmienia się planowaną łączną kwotę 
dochodów budżetu powiatu o kwotę 936 800 zł, zmienia się planowaną łączną kwotę 
wydatków budżetu powiatu o 936 800 zł. Uchwałą tą porządkowany jest budżet przed 
zamknięciem roku budżetowego 2016 w zakresie dochodów i wydatków.  

 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXII / 137 / 2016 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany budżetu powiatu 
na rok 2016 została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 

Ad. 9. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu 

w Łańcucie.  
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów.  
 
Przewodniczący Rady odczytał powyższy projekt uchwały i poddał go pod 

głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 16 radnych jednogłośnie. Na podstawie 
wyników głosowania Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała 
Nr XXII / 138 / 2016 Rady Powiatu Łańcuckiego w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Łańcuckiego została podjęta (uchwała w załączeniu).  

 
 
Ad. 10. 

Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał 
Rady Powiatu z poprzedniej sesji. 
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Pan Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu 
Powiatu Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji 
uchwał Rady Powiatu (sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad. 11. 

Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
Nie zabierano głosu.  
 

 
Ad. 12. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 

Radni poprzez głosowanie przyjęli protokół Nr XXI / 2016 z 26 października 
2016 r. bez uwag i zastrzeżeń.  
 
 
Ad. 13.  

Sprawy różne. 
 
 

Radny Maciej Biały zwrócił się z zapytaniem na prośbę Rady Sołeckiej sołectwa 
Białobrzegi, czy są nowe wiadomości dotyczące losów chodnika na wiadukcie 
w Białobrzegach lewa strona. Poinformował, że odwiedzili go członkowie Rady 
Sołeckiej wraz za pismem Starosty Łańcuckiego z listopada 2015 r., z którego wynika, 
że po odbiorze budowy autostrady możliwe będzie dokonanie koniecznych zmian 
czyli wybudowanie brakującego odcinka chodnika. W związku z zakończeniem 
budowy autostrady na dzień dzisiejszy zapytał, czy wiadomo coś więcej w tym 
temacie. Radny poruszył także sprawę dotyczącą braku ograniczenia prędkości na tym 
odcinku drogi.  

 
Pan Starosta ustosunkował się do zapytania radnego Macieja Białego 

i poinformował, że w tej sprawie rozmawiał z Dyrektorem i Zastępcom Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Przekazał, że temat ten mocno monitoruje, ale 
GDDKiA musi pierwsze pewne sprawy rozliczyć i zakończyć, natomiast nowym 
zleceniem będzie realizowanie tej sprawy. Pan Starosta zauważył, że w takich 
sytuacjach, aby szybciej działać należy złożyć pismo do Zarządu Powiatu, gdzie 
Zarząd zwróci się do GDDKiA.  

  
Następnie głos zabrała radna Monika Roman, poinformowała, że w miesiącu 

sierpniu i wrześniu br. zwróciło się do niej wielu Mieszkańców Łańcuta z pytaniem 
w jakim terminie rozpocznie się modernizacja ulicy Józefa Ignacego Kraszewskiego 
w Łańcucie. Zainteresowanie Mieszkańców wzbudziły publikacje w lokalnych 
mediach, w których przedstawiciele Urzędu Miasta Łańcuta twierdzili, że remont ulicy 
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jest w trakcie, natomiast Mieszkańcy nie widzieli, aby remont został rozpoczęty. 
Radna poinformowała, że w dniu 26 sierpnia 2016 r. zwróciła się z pytaniem do 
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podkarpackiego, a w październiku 
otrzymała odpowiedź w sprawie realizacji inwestycji pn. „Rozbudowa drogi 
wojewódzkiej nr 881 Sokołów Małopolski – Kańczuga – Pruchnik – Żurawica na 
odcinku Czarna – Łańcut wraz z budowa mostu na rzece Wisłok i Mikośka + ul. 
Kraszewskiego w Łańcucie”, o treści: „w sprawie modernizacji ulicy Kraszewskiego 
informuję, że w dniu 02.09.2016 r. Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich 
w Rzeszowie ogłosił przetarg na realizację tej części zadania. Planuje się, że jeśli nie 
wystąpią dodatkowe opóźnienia, zakończenie robót nastąpi jeszcze w 2017 roku. Jak 
już wcześniej informowano zadanie podzielone zostało na trzy etapy. Pierwotnie 
zakładano, że jego realizacja rozpocznie się w 2016 r., a zakończy w 2017 r. Termin 
ten nie został jednak dotrzymany ze względu na dwa aspekty: - zgodnie 
z wcześniejszymi ustaleniami w przypadku gdyby Miasto Łańcut przekazałoby pełną 
dokumentację techniczną do końca lutego 2016 r. zadanie zostałoby wykonane 
w 2016 r. natomiast jeżeli nastąpiłoby to po 29 lutego 2016 r. termin zakończenia 
zostałby ustalony na miesiąc czerwiec 2017 r. Należy zaznaczyć, że Wykonawca 
dokumentacji tj. Firma Sowa Projekt Gabriel Sowa, dopiero pismem z dnia 
20.04.2016 r. przekazał do PZDW w Rzeszowie skorygowane o uwagi ZOPI materiały 
projektowe branży drogowej i telekomunikacyjnej, a faktyczne przyjęcie dokumentacji 
technicznej jako pomocy rzeczowej przez Samorząd Województwa nastąpiło 
w miesiącu sierpniu, w związku z czym powyższe terminy zostały znacznie 
przekroczone. Należy zaznaczyć, że gdyby Miasto przekazało prawidłową 
dokumentację w pierwotnie zakładanym terminie, przetarg zostałby prawdopodobnie 
ogłoszony jeszcze przed miesiącem majem 2016 r. – od maja 2016 r. nastąpiło 
wstrzymanie ogłaszania przetargów na inwestycje współfinansowane ze środków 
unijnych, ze względu na niedostosowanie ustawy Prawo Zamówień Publicznych do 
obowiązującej Dyrektywy Parlamentu Europejskiego i Rady 2014/24/UE z dnia 
25 lutego 2014 r. w sprawie zamówień publicznych. Dopiero po wejściu w życie 
znowelizowanej ustawy tj. koniec lipca 2016 r., stało się możliwe ogłoszenie przetargu 
na realizację tego zadania. Ponadto dodaję, że procedura udzielania zamówienia 
publicznego na zadania wymaga, aby orientacyjny czas potrzebny Wykonawcom na 
przygotowanie oferty wynosił 40 dni (istnieje również ewentualność, że będzie on 
dodatkowo wydłużony w przypadku istotnych zmian zamówienia – na skutek 
udzielanych odpowiedzi do zapytań oferentów przetargu.) Jednocześnie czas 
niezbędny na sprawdzenie przez pracowników PZDW w Rzeszowie ofert, jak również 
wyjaśnienia oferentów na etapie oceny ofert oraz ewentualne odwołania – sugerują, że 
przetarg rozstrzygnięty będzie najwcześniej końcem b.r. Uwzględniając powyższe 
przetarg na ul. Kraszewskiego został ogłoszony w pierwszym możliwym terminie, 
a wszelkie opóźnienia nie powstały z winy Inwestora.” – Urzędu Marszałkowskiego 
Województwa Podkarpackiego. W związku z powyższym radna zwróciła się z prośbą 
do pana Starosty o dopilnowanie tych spraw, które leżą w gestii powiatu a odbywają 
się na terenie miasta Łańcuta.  
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Pan Przewodniczący wyraził obawy, że żadne z poruszanych spraw przez radną 
Monikę Roman nie leżą w gestii powiatu. Jest to sprawa pomiędzy miastem Łańcut, 
a Marszałkiem Województwa.  

 
Następnie Przewodniczący udzielił głosu mieszkańcowi powiatu łańcuckiego panu 

Piotrowi Socha.  
Pan Piotr Socha poinformował, że mieszka w Łańcucie przy ulicy Armii Krajowej 

i przekazał, że znane są mu problemy dotyczące drogi krajowej 94.  
Następnie odczytał pismo skierowane do Przewodniczącego Rady w imieniu części 

mieszkańców powiatu łańcuckiego, którzy wyrażają niezadowolenie 
z zaproponowanej przez GDDKiA koncepcją odnośnie przebudowy drogi krajowej 94 
na odcinku drogi Łańcut – Głuchów (pismo w załączeniu do protokołu).  

Pan Socha przekazał, że mieszkańcy chcą wiedzieć jaka jest koncepcja przebudowy 
drogi, ponieważ nie są zorientowani co do inwestycji i chcieliby uczestniczyć na tym 
etapie przebudowy. Dodał, że mieszkańcy wspierali samorząd nie patrząc na opcję 
polityczną w walce o jakąkolwiek przebudowę drogi krajowej. Jednak zauważono, że 
negocjacje, czy informacje nie były w szczegółach upubliczniane. Przede wszystkim 
chodzi o brak przejść podziemnych i o zapewnienie bezpieczeństwa pieszym. 
Mieszkańcom nie chodzi o blokowanie drogi, czy protesty, jedynie chodzi 
o wysłuchanie ich głosów i ewentualnie uwzględnienie w rozmowach.  

Odnośnie powyższej sprawy wypowiadał się pan Adam Krzysztoń Starosta 
Łańcucki, który stwierdził, że historia przebudowy drogi krajowej jest bardzo długa. 
Podkreślił, że samorząd powiatu łańcuckiego zawsze był za przebudową drogi, nigdy 
nie był przeciw. Stwierdził, że gdyby nie było protestów co do pierwej koncepcji to 
inwestycja na dzień dzisiejszy byłaby już kończona. Natomiast obecnie, aby nie 
wypaść z listy przebudowywanych obwodnic w Polsce (ponieważ pieniędzy jest na 
połowę inwestycji) samorządy: miasta, gminy i powiatu podpisały się pod obecną 
koncepcją, którą również poparł minister i przebudowa tej drogi jest ujęta na liście 
dróg ujęty do sfinalizowania. Dodał, że argumenty mieszkańców i samorządowców 
pokrywają się i w dalszym ciągu będą prowadzone rozmowy z GDDKiA. Chodzi o to, 
aby zostały poczynione pewne zmiany w obecnej koncepcji.  

 
Radna Monika Roman zabrała głos w sprawie oświetlenia ulic, przejść dla pieszych 

i chodników w Łańcucie. Zdaniem radnej oświetlenie nie spełnia swojej funkcji, gdyż 
lampy dają za słabe, pomarańczowe światło, nie widoczni są piesi na przejściach, 
a wzdłuż niektórych ulic bardzo trudno się poruszać. Radna poinformowała, że w tej 
sprawie wielokrotnie zwracała się do Urzędu Miasta Łańcuta. Między innymi 
poprosiła o doświetlenie ulicy Komisji Edukacji Narodowej w Łańcucie, na której 
świeciła się co druga lampa typu parkowego. Radna odczytała odpowiedź podpisaną 
przez panią Joannę Rupar Zastępcę Burmistrza informującą, że „oświetlenie przy ul. 
KEN funkcjonuje prawidłowo, zgodnie z obowiązującymi zasadami stosowanymi na 
terenie całego miasta, czyli świeci się co druga lampa, dodatkowo oświetlone są 
przejścia dla pieszych, skrzyżowania, zatoki autobusowe”. Radna podkreśliła, że ulica 
KEN znajduje się tuż pod Bażantarnią, nie ma na niej żadnego przejścia dla pieszych, 
ani skrzyżowania. 
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Ponadto radna zwróciła uwagę, że na przejściu dla pieszych przy ulicy 
Piłsudskiego doszło do potrącenia kobiety, o tym fakcie poinformował lokalny portal. 
Mieszkańcy komentujący artykuł podkreślili, że do wypadku przyczyniło się 
niewłaściwe oświetlenie przejścia dla pieszych. Radna zacytowała daty, w których 
złożyła pisma do Urzędu Miasta Łańcuta z prośbą o doświetlenie ulic w mieście 
Łańcucie, szczególnie ulic Piłsudskiego, Kościuszki, Cetnarskiego, podkreśliła, że 
wnioskowała również o doświetlenie przejść dla pieszych, także przejścia na którym 
zdarzył się wypadek. Następnie radna odczytała treść odpowiedzi udzielonej przez 
panią Joannę Rupar – Zastępcę Burmistrza Miasta Łańcuta: „do Urzędu Miasta nie 
wpłynęły żadne informacje od mieszkańców odnośnie niewłaściwego oświetlenia 
ulicznego oraz nie otrzymano żadnego zgłoszenia o zwiększonej ilości zdarzeń 
drogowych związanych z oświetleniem w mieście. Opinia Pani jest całkowicie 
odosobniona i nie znajduje odniesienia do istniejącego stanu.”  
 Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 

Przewodniczący Rady Stanisław Panek w związku ze zbliżającym się Świętem 
Bożego Narodzenia złożył wszystkim życzenia radosnego przeżywania Świąt Bożego 
Narodzenia, wiele radości, łask Bożych, wszelkiej pomyślności, wiary i nadziei 
z prośbą o przekazanie życzeń dla członków rodzin i mieszkańców Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
 
Ad. 14. 

Zakończenie. 
 

Stanisław Panek Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego w związku 
z wyczerpaniem porządku obrad zamknął obrady XXII sesji Rady Powiatu 
Łańcuckiego.  
 
Sesja trwała od godz. 1200 do godz. 1400 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
    Protokołowała        PRZEWODNICZĄCY 
                          Rady Powiatu Łańcuckiego 
  Renata Czechowicz 

           Stanisław PANEK  
 


